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Referat fra Hovedstyremøte den 7/11 - 2024. 
 
Møtet ble avholdt via zoom og startet kl. 12.30 og ble avsluttet ca. kl. 14.00. 
Følgende personer var til stede: Jørn Hansen, Karina Mathisen, Stein Helleborg, 
Camilla Løhre, Magne Sydnes, Marit Sletmoen, Finn Knut Hansen og Stian 
Svelle.  

 
1. Innkallingen og referatet fra det forrige møtet, som ble avholdt 6.8.2024 
ble gjennomgått og godkjent uten merknader.  
 
 
2. Medlemsstatus. 
Status 31.12.23:  
Personlige medlemmer: 945+96+141 (vanlig+ungdom+honnør) 1182 
Ungdom/studenter: 96 
Æres+NKS100 = 15 + 200 = 215 
 
Status 30.10.24: 
1448 registrerte medlemmer 
Betalt: 1089 kr. 592963 
Utestående pr i dag er 51 medlemmer ubetalt, kr. 22 650 
 
Alle bedrift, konsern, institutt har betalt. 
 
3. Økonomi og regnskap  
Kasserer gikk kort gjennom økonomien så langt i 2024. Det har så langt ikke 
påløpt utgifter større enn ventet. Hovedstyret diskuterte andre spareløsninger 
enn høyrentekonto (f.eks. indeksfond). Selskapet må trolig skatte av inntekter 
fra indeksfond. 
 
 
 
 

Norsk Kjemisk Selskap                                                                                                                                               
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4. Presentasjon fra Styreweb 
Niklas fra Styreweb presenterte løsning for nettside, medlemsregister, 
fakturering og regnskap. Inntrykket var positivt. 
 
Generalsekretæren innkaller til nytt møte med Styreweb, kasserer og 
nettredaktør for å gjøre ytterligere avklaring omkring Styrewebs løsning. 

 
 
5. Oppdatering, Bladet Kjemi 
Hovedstyret diskuterte flere aspekter knyttet til videre drift av bladet. 
Hovedstyret mener NKS eier bladet Kjemi. De andre foreningene som på ett 
tidspunkt var inne, har trukket seg. Tekna har, i møter med kasserer, 
generalsekretær og president høsten 2022 bekreftet at Tekna ikke ser på seg 
som deleier av bladet. Ny modell for annonsesalg ble diskutert.  
 
Det er behov for å ferdigstille en kontrakt med ny redaktør Yngve, dette blir 
tema på neste Hovedstyremøte. 
 
5. Løpende saker, korte oppdateringer 
 
Samarbeid Tekna/Nobelprisforedrag – Nobelprisforedraget ble holdt av 
Andreas Haraldsrud 25/11. Det var om lag 200 påmeldte, og 100 fulgte 
foredraget live. Tone Juel i Tekna melder at dette er gode tall. 
 
Profileringsartikler - Igo Profil kan levere ganske fine profileringsartikler. 
Hovedstyret var særlig interesserte i kopp, skrivebok, handlenett og 
penn/blyant. 
 
Generalsekretæren ser nærmere på tilbud for disse artiklene. 
 
Nettsider/medlemsregister – input fra John – ble diskutert under punkt 4. 
John er villig til å bidra videre i en eventuell overgang til ny nettside/nytt 
medlemsregister. 
 
Nomenklaturutvalg – generalsekretæren følger opp mot eventuelle nye 
bidragsytere. 
 
Andre saker (Etiske retningslinjer og misjon; Internasjonale 
æresmedlemsskap i NKS; Reisestipend) – ble utsatt. 
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6. Orienteringer, søknader, neste møte 
 
Hovedstyret godkjente reiseregning fra Annette Lykknes som var litt over 
budsjett 
 
Hovedstyret utnevnte Marissa, Maciej-Hulme (OsloMet) som representant 
fra NKS til den nye EuChemS Division of Glycoscience.  
 
Neste hovedstyremøte blir i forbindelse med julelunsjen i Tromsø fredag 13. 
desember. 
 
 
 
 
 

Generalsekretæren.  
Oslo, 13/12-2024 
 


